

84702

There must be a reduction, and more economical use, of paper, envelopes and labour in respect of the free mailing list. This is the last issue of this publication you will receive, unless you desire to have it continued, in which event you must advise this Bureau, and give the reason for such continuation. This does not apply to copies going to paid-up subscribers or exchange publications.

Published by Authority of  
the Hon. James A. MacKinnon, M.P.,  
Minister of Trade and Commerce

Une plus stricte économie rend impérieuse une réduction dans la consommation de papier, enveloppes et travail pour publications distribuées à titre gracieux. En conséquence, la présente livraison de cette publication est la dernière à vous parvenir à moins que vous désiriez la continuation de ce service et, en telle éventualité, vous devez en aviser ce Bureau et donner les raisons la justifiant. Ceci ne s'applique pas aux abonnés payants ni aux échanges.

Publié par ordre de l'hon.  
James A. MacKinnon, M.P.,  
Ministre du Commerce

NE PAS PRETER

DOMINION BUREAU OF STATISTICS  
OTTAWA, CANADA

BUREAU FÉDÉRAL DE LA STATISTIQUE  
OTTAWA, CANADA

Division of Vital Statistics

Division des Statistiques Vitales

Dominion Statistician:  
S. A. Cudmore, M.A. (Oxon.), F.S.S., F.R.S.C.,

Statisticien du Dominion:  
S. A. Cudmore, M.A. (Oxon.), F.S.S., F.R.S.C.

Chief of Vital Statistics:  
J.T. Marshall

Chef, Statistiques Vitales:  
J.T. Marshall

REGISTRATION OF BIRTHS, DEATHS AND MARRIAGES

ENREGISTREMENT DES NAISSANCES, DÉCÈS ET MARIAGES

September, 1942

Septembre, 1942

The Dominion Bureau of Statistics issues to-day the number of registrations of births, deaths and marriages during the month of September 1942, in the cities, towns and villages of Canada having a population of 10,000 and over.

Le Bureau Fédéral de la Statistique publie aujourd'hui le nombre de naissances, décès et mariages enregistrés en septembre 1942 dans les cités, villes et villages du Canada d'une population de 10,000 et plus.

This report is compiled from information submitted to the Bureau through the courtesy of the Provincial Divisions of Vital Statistics and the local registrars, and provides the current figures as an index of the incidence of births, deaths and marriages throughout the Dominion of Canada. It is nothing more than a count of the registrations filed during the month.

Ce rapport est compilé d'après les renseignements fournis au Bureau par les divisions provinciales des statistiques vitales et les registrateurs locaux. Il donne les chiffres courants comme un indice d'incidence des naissances, des décès et des mariages dans tout le Dominion du Canada. C'est tout au plus un dénombrement des enregistrements du mois.

Births registered in these cities, towns and villages in September numbered 10,262, deaths 4,091 and marriages 7,157 as compared with 8,746 births, 4,157 deaths and 7,166 marriages in September last year, showing an increase of 17 per cent in births and decreases of 0.1 per cent in marriages and 2 per cent in deaths.

Les naissances enregistrées dans ces cités, villes et villages en septembre s'établissent à 10,262, les décès à 4,091 et les mariages à 7,157 comparativement à 8,746 naissances, 4,157 décès et 7,166 mariages en septembre l'an dernier, ce qui constitue une augmentation de 17 pour cent dans les naissances et des diminutions de 0.1 pour cent dans les mariages et 2 pour cent dans les décès.

Note: For cities in the Province of Quebec the figures represent the returns on hand from individual collectors at a given date, and are to be used only for comparison with previous months.

Note: Pour ce qui est des villes de la province de Québec, les chiffres reposent sur les relevés à une certaine date, faits par des registrateurs individuels et ne doivent servir que dans les comparaisons avec les mois antérieurs.

Montreal Island includes the cities of Lachine, Montreal, Outremont, Verdun and Westmount.

L'île de Montréal comprend les villes de Lachine, Montréal, Outremont, Verdun et Westmount.

Figures shown in brackets are preliminary figures of population taken from the Census of 1941.

Les chiffres entre parenthèses sont des chiffres préliminaires sur la population puisés au recensement de 1941.



## REGISTRATIONS OF BIRTHS, DEATHS AND MARRIAGES, SEPTEMBER, 1942.

## ENREGISTREMENTS DES NAISSANCES, DÉCÈS ET MARIAGES, SEPTEMBRE, 1942.

	Births Naissances	Deaths Décès	Marriages Mariages		Births Naissances	Deaths Décès	Marriages Mariages
Prince Edward Island Charlottetown (14,460)	56	27	22	Ontario - continued			
Nova Scotia				Kingston (29,545)	94	49	55
Dartmouth (10,919)	12	9	13	Kitchener (35,456)	102	31	53
Glace Bay (25,050)	72	19	28	London (77,105)	204	107	125
Halifax (69,326)	306	97	225	Niagara Falls (20,371)	74	16	46
Sydney (28,081)	103	18	54	North Bay (15,411)	48	16	23
Truro (10,410)	51	14	45	Oshawa (26,610)	51	35	51
New Brunswick				Ottawa (150,861)	366	166	268
Moncton (22,411)	106	32	73	Owen Sound (13,810)	35	20	14
Saint John (50,084)	135	43	83	Pembroke (10,999)	(2)	(2)	(2)
Quebec				Peterborough (24,977)	84	27	50
Cap de la Madeleine (11,885)	35	2	8	Port Arthur (24,217)	75	14	26
Chicoutimi (15,975)	78	24	35	St. Catharines (30,025)	99	26	69
Drummondville (10,502)	25	8	14	St. Thomas (17,045)	61	26	31
Granby (14,146)	33	12	16	Sarnia (18,599)	52	19	32
Hull (32,604)	101	41	57	Sault Ste Marie (25,620)	96	30	38
Joliette (12,676)	33	13	13	Stratford (16,923)	34	20	23
Jonquière (13,766)	93	17	25	Sudbury (31,888)	156	26	58
Lévis (11,910)	26	7	18	Timmins (28,544)	80	14	35
Montreal Island	1,545	770	1,274	Toronto (667,612)	1,230	615	1,209
Quebec (147,908)	361	169	213	Welland (12,421)	69	13	36
St. Hyacinthe (17,723)	56	26	20	Windsor (104,415)	275	100	165
St. Jean (13,563)	40	11	19	Woodstock (12,339)	39	15	24
St-Jérôme (11,286)	30	11	7	Manitoba			
Shawinigan Falls (20,237)	75	12	16	Brandon (17,172)	45	19	28
Sherbrooke (35,651)	121	38	55	St. Boniface (18,023)	160	44	18
Sorel (12,203)	31	8	11	Winnipeg (217,994)	425	126	439
Thetford Mines (12,788)	37	16	14	Saskatchewan			
Trois-Rivières (41,811)	110	31	65	Moose Jaw (1) (20,496)	44	18	21
Valleyfield (16,968)	81	12	27	Prince Albert (1) (12,299)	25	20	17
Ontario				Regina (1) (57,389)	99	26	76
Bellefleur (15,498)	83	20	25	Saskatoon (1) (42,320)	57	26	49
Brantford (31,622)	90	35	55	Alberta			
Brockville (11,170)	(2)	(2)	(2)	Calgary (87,267)	204	78	192
Chatham (17,184)	90	21	40	Edmonton (92,404)	283	89	179
Cornwall (13,810)	57	20	14	Lethbridge (14,343)	93	21	28
Forest Hill (11,568)	(2)	(2)	(2)	Medicine Hat (10,473)	50	11	29
Fort William (20,370)	56	23	50	British Columbia			
Galt (15,126)	26	16	23	New Westminster (21,602)	120	84	84
Guelph (23,074)	23	22	24	Vancouver (271,597)	591	247	478
Hamilton (164,719)	432	151	320	Victoria (42,907)	133	82	87

(1) Births and deaths of residents only - Naissances et décès de domiciliés seulement.

(2) Status not determined until too late for this report - Chiffres non établis assez tôt pour ce rapport.